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خبری

یک فعال محیط زیست ضمن بیان اینکه ایران یکی از 
قربانیان اصلی تغییرات اقلیمی است، گفت: تداوم نگاه 
منظور  به  لازم  زیرساخت های  کردن  فراهم  و  ایده محور 
مدیریت  در  پیشنهادی  طرح های  از  مطلوب  بهره گیری 
شهری، ضمن هویت بخشیدن به رویدادهای بین المللی، 
کمک شایانی به حل مسائل تشدیدکننده گرمایش جهانی 
و جلوگیری از پیامدهای ناشی از تغییرات اقلیمی می کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی اداره 
تهران،  شهرداری  پایدار  توسعه  و  زیست  محیط  کل 
بین المللی  رویداد  برگزاری  به  اشاره  با  درویش  محمد 
»کلیماتون۲۰۲۰« در تهران گفت: این رویداد یک رخداد 
بین المللی در زمینه تغییرات اقلیمی و گرمایش جهانی 
امسال  و  اجراست  حال  در  کشورها  اغلب  در  که  است 
شهرداری تهران برای سومین سال، اقدام به برگزاری آن کرده 
و در این خصوص از ظرفیت سازمان های مردم نهاد به صورت 

معناداری استفاده کرده است.
وی با بیان اینکه متأسفانه ایران یکی از قربانیان اصلی 
تغییرات اقلیمی است که ابعاد آن هنوز به طور کامل 
بررسی نشده است، تصریح کرد: برگزاری این گونه رویدادها 
و تلاش برای اثربخش بودن آن ها در مدیریت شهری بسیار 

امیدبخش است.

درویش با تأکید بر اینکه جوانان علاقه مند به محیط زیست 
و کارشناسان مطرح این حوزه، نظرات و پیشنهادات زیادی 
برای طرح در این زمینه دارند، اظهار کرد: با ایجاد انگیزه در 
عموم مردم و متخصصان و فعالان حوزه محیط زیست 
برای خلق ایده های نوین، می توان اقدامات بسیار خوبی 

انجام داد.
این فعال محیط زیست در ادامه با ذکر چند مثال گفت: 
بالا بودن سرانه مصرف سوخت های فسیلی و مدیریت 
پروژه  در  مطرح  مهم  موضوع  دو  شهری،  پسماندهای 
کلیماتون مطرح هستند که با تداوم نگاه ایده محور موجود 
بهره گیری  به منظور  و فراهم کردن زیرساخت های لازم 
مطلوب از طرح های پیشنهادی در مدیریت شهری، ضمن 
هویت بخشیدن به رویدادهای بین المللی، از طریق آن 
می توان به حل مسائلی که گرمایش جهانی را تشدید 
می کنند و جلوگیری از پیامدهای ناشی از تغییرات اقلیمی 

کمک کرد.
چنین  برگزاری  آنکه  برای  شد:  یادآور  پایان  در  درویش 
شود،  خارج  سمبلیک  صرفاً  حالت  از  رویدادهایی 
این  دل  از  تا  کند  ایجاد  انگیزه ای  باید  تهران  شهرداری 
رویدادها، ایده های ناب اجرایی که از قابلیت بهره برداری و 

سرمایه گذاری برخوردار باشند، خلق شوند.

حرف اول

ایران از قربانیان اصلی تغییرات اقلیمی و هستند چنین مسئولانی...

احیای کورسوی »امُید«
رانت  و  پارتی بازی  قصه ی 
آن  شبیه  مفسده  هزار  و 
کم وبیش  ما  همه ی  که 
آگاهیم،  و چونش  چند  از 
و  روتین   )!( »اونچنان« 
دارد  دیگر  که  شده  عادی 
جای خودش را نه به عنوان 
ناهنجاری اجتماعی  یک 
یک عرف  به عنوان  که  سطح مسئولان  در  مدیریتی  و 
غیرقابل انکار و پذیرفته شده در سطح جامعه باز می کند 
و اساسا کمتر کسی ست که نسبت به آن شکایتی داشته 
باشد و این عدم پذیرش آن هست که وقت مردم را تلف 
بالادستی،  رفتار مسئولان  اگر  می کند! ضد فرهنگی که 
اندکی برای رفع آن آستین بالا می زدند و اخلاق مدارانه با 
آن برخورد می کردند امروزه بدین سان در سطح عموم نه 
فقط مسئولان؛ که در سطح عموم مردم پراکنده نمی شد و 
جامعه را مسموم نمی کرد. اما در این روزهای سیاه و مریض 
شاهد اتفاقی بودم که در این سیلاب بدشگونی و سیاهی 
که  تلخی هایی  و  شده  بدل  زندگی مان  به روزمره ی  که 
و  می رسد  به گوشمان  مسئولان  ناکارآمدی  و  نابلدی  از 
به چشم می بینیم، یک واقعه ی جدا امیدبخش برایم بود 
و از ته دل، حس مثبت وجودم را فراگرفت. همواره گفته ام 
که »خبرنگار« در برجسته سازی حسنات مسئولان خدوم 
و  نیکو  رفتار  اگر  و  کند  فراموش  را  رسالتش  نباید  هم 
برازنده ای از مسئولی سرزد - به حکم رسالتی که قلم، برای 
فرهنگ سازی بر دوش قلم به دست گذاشته- باید افشا و 
بزرگداشت شود تا مسئولان بدانند، مردم و جراید برخاسته 
از مردم آن ها را در رصد خود دارند و نیک و بد را به درستی 

تشخیص می دهند.
مدیرکل   - داوودآبادی«  »حمید  دکتر  چیست؟  ماجرا  اما 
پزشکی قانونی استان البرز- هفته ی گذشته برای رفع  و  رجوع 
کارهای اداری به اجرای احکام مدنی  شهرستان کرج مراجعه 
کرده بود و خیلی آرام هم چون سایرین در آن ازدحام جنب  
اتاق رئیس اجرا - در صف مراجعین- ایستاده بود. بنده که 
بارها دیده بودم افرادی با سمت های بسی پایین تر در چنین 
بزنگاه هایی با سوء استفاده از سمت خویش حتی برای کارهای 
شخصی شان، خود را از صف معاف می دانند و چونان از ما 
بهتران )!( به اتاق مدیران »طی العرض« می کنند و کارشان را 
خیلی سریع تر از من و شما راه می اندازند، هر لحظه منتظر 
بودم ایشان هم خود را از دغدغه ی صف و نوبت )اساسا 
چیزهایی که ظهرا برای ما کهتران و رعایا ظاهرا ساخته شده!( 
برهاند و با معرفی خویش و سمت بالای مسئولیتی اش، 
مراتب راه افتادن کارهایش را از »راه عرف« و پشت به ملّت 
و رو به مسئولیت مهیا سازد! اما هرچه منتظر ماندم چنین 
نشد و ایشان - دکتر داوودآبادی- با صبوری مدت ها صبر کرد 
و کنار دیگران نشست تا نوبت اش شد و پس از آن در نهایت 
تواضع و بدون اینکه خود را در قالب مسئولیت اش معرفی 
کند، پیگیر کارهایش شد. وقتی علت اش را از خود ایشان 
جویا شدیم، در کمال متانت پاسخ داد:»من هم مانند سایر 
مردم کاری دارم و باید در صف بایستم. چرا باید برای کار 
عادی خودم از عنوانی که دارم سوءاستفاده کنم؟« باور کنید 
دیدن این رویه و چنین رفتاری؛ آن هم از سوی مسئولی با 
این درجا ت علمی و دانشی بالا از یک سو و حساسیت جایگاه 
مسئولیتی اش،  دود از سرم بلند و امید را در قلبم صاحب 
کورسویی از نور کرده بود! واقعا شکر که هنوز هم هستند 
»چنین مسئولانی«. مردانی از جنس اخلاق و شرف که نه 
»بَر مردم« بلکه »در کنار مردم« به دنبال حل مشکلات است. 
... و من هم چنان در کنار مردم مشعوفم که هنوز هستند 
از این دست افراد در میدان خدمت؛ و چنین فرهنگ والایی 
را که حس می کردم در حال نابودی ست، پاسداری می کنند 
تا فرصتی که باز سر برآورد از قبل چنین بزرگانی؛ رعناتر و 

ماناتر از همیشه...

سرمقاله

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام کرد

۷۹میلیون تن در وضعیت هشدار ۱ تا ۳ کرونا

سخنگوی ستاد ملی مقابله با ویروس کرونا با بیان 
نفر جمعیت در شهرهای مختلف  اینکه ۷۹میلیون 
کشور در وضعیتهای هشدار ۳،۲ و۱ کرونا به سر می 
ابراز امیدواری کرد که پس از گذشت چهار تا  برند، 
پنج هفته از محدودیت های جدید کرونا، شاهد کاهش 

مرگ و میر ناشی از این بیماری در کشور باشیم.
رئیسی  علیرضا  دکتر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
جدید  محدودیت های  اعمال  به  اشاره  با  روزگذشته 
کرونا گفت: بر اساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا، 
اساس  همین  بر  و  شد  اجرا  جدید  محدودیت های 
جلسه امروز ستاد با ۱۵نفر برگزار شد و بقیه اعضاء 
از طریق وبینار به جلسه وصل شدند. در جلسه امروز 
گزارشی از وضعیت و روند بیماری در کشور ارائه شد و 
موضوع مهمی که امروز در مورد آن بحث شد، مبحث 
طرح بسیج محله محور و مقابله با اپیدمی کرونا بود 
که با کمک بسیج و مردم از امروز در سراسر کشور 

شروع شده است.

در  بیماری  روند  از  گزارشی  همچنین  افزود:  وی 
۴۳شهری که قبلا در آنها محدودیت ایجاد کرده بودیم، 
داده شد. خبر خوب این است که محدودیتهای اعمال 
شده در این شهرها که وضعیت قرمز داشتند موثر بوده 
و ۴۱شهر دارند روند نزولی بیماری را طی می کنند، 
در یکی از شهرستانها نیز روند نزولی شروع شده و دو 
مورد دیگر هنوز زمان خواهد برد که روند نزولی بیماری 

شروع شود.
رئیسی گفت: در مجموع این موضوع نشان دهنده آن 
است که طرحی که ۵ آبان شروع کردیم کاملا موثر 
بوده است و بر اساس شواهد ایجاد محدودیتها می 

تواند موثر باشد.
افزود:  کرونا،  با  مقابله  ملی  ستاد  سخنگوی 
محدودیت هایی  نیز از امروز برای ۱۶۰شهر در وضعیت 
با  ۸۰شهر  و  نارنجی  وضعیت  در  ۲۰۸شهر  و  قرمز 
وضعیت زرد شروع شده است. جمعیتی که مشمول 
این طرح می شوند به این ترتیب است که در شهرهای 
در  شود.  می  شامل  را  نفر  بر ۵۳میلیون  بالغ  قرمز 
مجموع حدود ۷۹میلیون نفر جمعیت در وضعیتهای 
هشدار۳،۲ و۱هستند؛ یعنی شهرهای قرمز، نارنجی و 
زرد. امیدوارم با رعایت مردم و همکاری دستگاه ها 
بتوانیم شاهد کاهش ورودی بیمار به بیمارستانها، 
کاهش ابتلا و نهایتا بعد از چهار - پنج هفته شاهد 

کاهش مرگ و میرها خواهیم بود.
صبوری  که  مردم  همه  از  من  خواهش  افزود:  وی 
می کنند و از آنها ممنون هستیم، این است که عده ای 
رعایت  را  بهداشتی  نکات  هم هستند که متاسفانه 
نمی کنند و این عده می توانند زحمات همه  افراد را 

هدر دهند.

دورهمی های خانوادگی مهم ترین عامل ابتلا
 در حال حاضر

رئیسی تأکید کرد: امروزه تحقیقات علمی نشان داده 
است که ۱۰درصد مبتلایان می توانند باعث ۸۰درصد 

ابتلا در سطح جامعه شوند و مهم ترین عامل ابتلا 
اکنون همین دورهمی های خانوادگی است. درست 
است کسب و کارها متأسفانه تعطیل می شوند اما از 
طرف دیگر باید کاملا مراقب باشیم اگر این پروتکل ها 
به دقت اجرا نشود ممکن است همه  زحمات ما به 
هدر برود. بنابراین از مردم می خواهیم پروتکل ها را 

جدی بگیرند.

افزایش تست های کرونا به ۱۰۰هزار تست روزانه تا 
دوهفته آینده

برنامه  هفت  ما  داد:  ادامه  بهداشت،  وزیر  معاون 
مشخص داریم که یکی از آنها بحث محدودیت های 
اجرایی  باید  هم  برنامه ها  بقیه  اما  است،  هوشمند 
آزمایش  داخلی  تولید  تست های  روزشنبه  از  شوند. 
سریع کرونا ) آنتی ژن( آغاز می شود و ۱۰۰هزار تست 
دستمان رسیده است که بین مراکز بهداشتی درمانی 
کشور توزیع خواهد شد و انتظار داریم طی این هفته و 
هفته آینده بتوانیم میزان تست ها را به حدود ۷۰ هزار 
- ۸۰هزار و طی دو هفته به مرز ۱۰۰هزار تست روزانه 
برسانیم. این تست ها در مراکز بهداشتی رایگان انجام 
می شود و این کار در کنترل و قطع زنجیره بیماری 

بسیار مؤثر خواهد بود.

تصویب بسته های حمایتی اقتصادی

وی در خاتمه بیان کرد: امروز به دلیل پشتیبانی از 
این طرح بسته های حمایتی_اقتصادی بسیار خوبی 
مصوب شد که بتواند پشتیبانی کند. این مصوبات 
پاس  مالیاتی،  پرداخت های  بحث های  با  ارتباط  در 
بود  خواهد  و...  معیشتی  کردن چک ها، کمک های 
داد  خواهند  توضیح  مردم  برای  نهاوندیان  دکتر  که 
و برای پشتیبانی طرح، کمیته اقتصادی ستاد ملی 
این  امیدوارم  گرفته اند.  خوبی  بسیار  تصمیمیات 
موضوع را جدی بگیریم و بر وضعیت فعلی سطح 

کشور که مطلوب هم نیست فائق آییم.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محسن محمدی  را گرامی می دارد

کرونا در ایران

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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جامعه

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز گفت: وزیر نیرو 
قول داده با افزایش حق آبه رودخانه کرج از بروز مشکل 
زیست محیطی در جریان انتقال آب این رودخانه جلوگیری 

شود.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
دادگستری البرز، حسن مددی با اشاره به وعده وزارت نیرو 
برای حل نگرانی های مردم و مسئولان استان البرز در زمینه 
کاهش میزان حق آبه و بیم به خطر افتادن محیط زیست 
پروژه  در خصوص  موجود  دغدغه های  اظهارکرد:  منطقه 
انتقال آب از سد امیرکبیر به تهران از طریق تونل، موجب 
شد تا این موضوع مورد پیگیری تلفنی و مکتوب دادستانی 

قرار گیرد.
وی اضافه کرد: بر اساس مکاتبه وزیر نیرو اعلام شده که از 
آن جایی که این طرح در کمیسیون امور زیر بنایی محیط 
محیط  دغدغه های  شده  تصویب  دولت  هیات  زیست 

زیستی در اجرای آن اعمال شده است.
مددی گفت: وزارت نیرو همچنین اعلام کرده که حق آبه 

رودخانه کرج معادل ۶۴.۵ میلیون کیلومتر مربع در سال 
است که بخشی از آن از منابع میان حوضه ای و در صورت 

کمبود از طریق رهاسازی سد کرج تأمین می شود.
به  توجه  با  اساس  این  بر  همچنین  داد:  ادامه  وی 
ظرفیت های تصفیه خانه های یک و ۲ تهران و استقرار 
آبگیر بیلقان، حق آبه رودخانه کرج در خشک ترین سال ها 
نیز چندین برابر نیاز زیست محیطی این رودخانه خواهد بود 

و جای نگرانی ندارد.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز از افزایش 
سهیمه آب شرب کرج بر اساس مکاتبه وزیر نیرو خبر داد 
و گفت: مصرف آب شرب استان هم اکنون حدود ۲۶۰ 
میلیون متر مکعب است که سهم تخصیصی آب شرب 
استان از سد امیر کبیر و طالقان از ۵۵میلیون متر مکعب 

به ۱۱۰میلیون متر مکعب افزایش خواهد یافت.
درصد  نیرو،  وزارت  بنابراعلام  همچنین  داد:  ادامه  وی 
به ۴۰درصد  از ۲۰  آب های سطحی  از  استان  بهره مندی 

افزایش می یابد.

»البرز« چه خبر؟

وعده وزارت نیرو برای تأمین حق آبه کرج 
کیت های تست سریع کرونا از 
هفته آینده وارد قزوین می شود

گفت:  قزوین  استان  در  کرونا  با  مقابله  ستاد  جانشین 
کیت های تست سریع از هفته آینده وارد استان می شود، این 
کیت ها کمتر از دو ساعت می توانند نتیجه آزمایش را ارائه 
دهد که این امر در بیماریابی سریع کمک می کند بنابراین 
اگر تعداد بیماران افزایش یابد جای نگرانی نیست و به دلیل 

استفاده از کیت سریع است. 
منوچهر حبیبی تصریح کرد: آثار محدودیت های اعمال شده 
در استان  بعد دو هفته آشکار می شود، در اجرای محدودیت ها 
اگر مشارکت مردم را نداشته باشیم موفق نخواهیم شد. وی 
افزود: طرح غربالگری با محوریت سپاه با عنوان »حاج قاسم 
سلیمانی« ازشنبه به صورت رسمی کار خود را آغاز می کند 
تا بتوانیم بیمارهای بیشتری را شناسایی کنیم. جانشین 
ستاد مقابله با کرونا در استان قزوین اظهار کرد: کیت های 
تست سریع از هفته آینده وارد استان می شود، این کیت ها 
کمتر از دو ساعت می توانند نتیجه آزمایش را ارائه دهند که 
این امر در بیماریابی سریع کمک می کنند بنابراین اگر تعداد 
بیماران افزایش یابد جای نگرانی نیست و به دلیل استفاده 
از کیت سریع است. وی خاطرنشان کرد: با توجه به تصمیم 
ستاد کرونا از ظرفیت مهمانخانه ها و مسافرخانه ها به عنوان 
محل قرنطینه افراد استفاده  می شود که در صورت نیاز این امر 
با مشارکت شهرداری، شورای شهر و میراث فرهنگی صورت 
می گیرد. حبیبی با اشاره به خرید واکسن کرونا توسط دولت، 
یادآور شد: ایران واکسن کرونا که در برخی از آزمایشگاه های 
به محض  که  است  کرده  را خریداری  درست شده  جهان 
کرد:  اظهار  وی  می شود.  توزیع  استان ها  بین  در  دریافت 
طرح جامع مدیریت هوشمند محدودیت ها  از شنبه پیش 
رو انجام می شود، برای  فعالیت کسبه و اصناف متناسب با 
رنگ بندی شهرستان محدودیت ها اعمال خواهد شد، در حال 
حاضر ۵شهرستان قزوین، البرز، تاکستان و  بوئین زهرا قرمز 
و وضعیت شهرستان آوج زرد است. جانشین ستاد مقابله با 
کرونا در استان قزوین اظهار کرد: به جز مشاغل گروه یک که 
۲۲ردیف شغلی است باقی مشاغل در این دو هفته اجازه 
فعالیت نخواهند داشت، در گروه یک سعی شده مشاغلی 
برای زندگی روزمره مردم  در نظر گرفته شود که مشکلی 
ایجاد نشود مثلا اپراتورهای تلفن همراه، مراکز ارائه دهنده 
خدمات اینترنتی و  کافی نت ها و  تعمیرگاه موبایل مجاز به 
فعالیت هستند، همچنین در شهرستان آوج کلیه مشاغل 
به جز مشاغل سطح چهار می توانند فعالیت داشته باشند. 
وی خاطرنشان کرد: محدودیت حضور کارکنان در ادارات نیز 
تعیین شده است، مشاغل ضروری فعال در حوزه انتظامی، 
امنیت، امدادی، خدماتی، هلال احمر، استانداری، فرمانداری، 
تأمین اجتماعی و دانشگاه علوم پزشکی با صد درصد کارکنان 

فعال خواهند بود.
حبیبی یادآور شد: در باقی دستگاه ها در شهرستان های قرمز  
یک سوم، در شهرستان های نارنجی یک دوم و در شهرستان ها 
زرد دو سوم کارکنان در محل کار حاضر می شوند. همچنین 
فعالیت آموزشی مدارس و دانشگاه ها به صورت غیرحضوری 
و مجازی است، همچنین نماز جمعه، مراسم  مذهبی، آیینی 
و مساجد نیز در این دو هفته  تعطیل هستند و فعالیت 
نخواهند داشت. وی افزود: در این دو هفته خودروها با پلاک 
بومی اگر از شهرهای قرمز خارج شوند جریمه می شوند، در 
این حوزه پلیس راه و نیروی انتظامی حضور فعال و پررنگی 
خواهد داشت، لیست افراد شاغل در حوزه های مختلف که 
نیاز به تردد دارند با فرمانداران هماهنگ می شود تا امکان تردد 
این افراد وجود داشته باشد. جانشین ستاد مقابله با کرونا در 
استان قزوین بیان کرد: ورود به شهرهای قرمز و نارنجی با 
پلاک غیربومی ممنوع است، جریمه تردد در شهرهای نارنجی 
۵۰۰هزارتومان و در شهرهای قرمز یک میلیون تومان است لذا 
در ورودی شهرها باید موانع فیزیکی را ایجاد کنیم . وی بیان 
کرد: همچنین تردد در شهرهای  استان قزوین بعد از ساعت۲۱ 
ممنوع است و اگر عابران پیاده بعد از این ساعت تردد کنند 

۲۰۰هزارتومان و تردد با خودرو ۵۰۰هزارتومان جریمه دارد.

کوتاه از استان ها

»استاندار« خبر داد:

ممکن است محدودیت های کرونایی در البرز باز هم بیشتر شود

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: ورود افراد غیر 
بومی به شهرهای نارنجی و قرمز ممنوع است و حق 

ورود به شهرهای دیگر را نیز ندارند.
عزیزاله شهبازی در جلسه هماهنگی طرح جامع مدیریت 
روزجمعه-  که  اصناف  حوزه  در  محدودیت  هوشمند 
۳۰آبان ماه برگزار شد، با اشاره به همراهی بسیار خوب 
اصناف البرز و پیگیری ها و هماهنگی های رئیس اتاق 
اصناف استان، افزود: در روند اجرای اعمال محدودیت 
برای مشاغل گروه های شغلی مختلف، البرز کمترین 

اخطار و پلمب را به واسطه همراهی اصناف داشت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، وی با تأکید 
بر ضرورت اتخاذ تدابیر به موقع از سوی فرمانداران طی 

جلسات و نشست های تخصصی، ادامه داد: به طور قطع 
اجرای این طرح نیازمند هماهنگی و نظارت جدی دارد.

و  اطلاع رسانی  کمیته  صداوسیما،  گفت:  شهبازی 
مدیریت جو روانی نیز بستر سازی بسیار خوبی داشته اند.

میرهای  و  مرگ  تعداد  افزایش  اکنون  افزود:  وی 
ناشی از شیوع کرونا و سهل انگاری عمومی در رعایت 
این  از  دستورالعمل های بهداشتی، نگران کننده است 
رو اعمال محدودیت های سختگیرانه برای این منظور 

پیش بینی شده است.
استاندار البرز اضافه کرد: اکنون ۹۸۰تخت بیمارستانی در 

البرز توسط بیماران کرونایی اشغال شده است.
وی گفت: در صورتی که در این دو هفته روند شیوع 

بیماری مهار نشود محدودیت های شدیدتری در دستور 
کارستادملی مقابله با کرونا  قرار می گیرد.

در  کمتری  کاری  تراکم  که  مدیرانی  افزود:  شهبازی 
دستگاه ها و ادارات خود دارند باید حضور کارکنان خود را 
با توجه به وضعیت شهر خود تنظیم کنند و حتی می 

توانند به صورت انفرادی در دستگاه حضور یابد.
وی گفت: در شهرهای دارای وضعیت قرمز تا دو سوم 
دورکاری کارکنان، در شهرهای دارای وضعیت نارنجی 
حضور یک دوم و شهرهای زرد حضور یک سوم کارکنان 

باید رعایت شود.
البرز افزود: ورود افراد غیربومی به شهرهای  استاندار 
نارنجی و قرمز ممنوع است و حق ورود به شهرهای 

دیگر را نیز ندارند.
وی گفت: ترددها از ساعت۲۱ هرشب تا ۴صبح ممنوع 

است و در صورت تخلف اعمال قانون می شوند.
اتحادیه ها  بازرسی  واحدهای  کرد:  اضافه  شهبازی 
باید ورود کنند و با نظارت دقیق، مانع کم فروشی و 

گران فروشی اجناس شوند.
وی گفت: اصل رضایتمندی مردم مهم است از این رو با 
نظارت جدی باید مانع سوءاستفاده برخی افراد سودجو 

شویم.
شهبازی افزود: در این جنگ اقتصادی که بر کشور ما 
سایه افکنده و شیوع بیماری عالمگیر کرونا، باید با بسیج 
تمامی امکانات و نیروهای خود، مردم را حمایت کنیم 
تا بروز مشکلات ناشی از این عوامل آنها را گرفتار نکند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسین پورحسین« -روزنامه نگار، 
نویسنده و تهیه کننده سینما- که صبح روز جمعه گذشته )۳۰ آبان 
ماه( در سن ۷۳ سالگی بر اثر سکته قلبی درگذشت را گرامی می دارد

آقای سید قوام موسوی به وکالت از طرف مالک اقای سید محمد موسوی به شماره وکالتنامه ۷۹۴۹۳ مورخ 1395/02/22 دفتر خانه ۷۹ تهران ضمن تسلیم دو 
برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین دایر باغ به مساحت 3745/59متر مربع قطعه ۳ تفکیکی به شماره 
۹۸۱ فرعی از ۳۶۵ از اصلی مفروز از پلاک ۲۴ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی قره آقاج جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۵۱۵۷ صفحه ۱۱۶ جلد ۵۹ 
املاک به نام سیما سالم نراقی ثبت و سند صادر گردید سپس بر ابر سند قطعی شماره ۱۱۳۲۳۱ مورخ 1390/11/09 دفتر خانه ۱ کرج به متقاضی منتقل شده که به 
علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در 
یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 

صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/775ف
رونوشت : به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره(                     منصور هدایت کار - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج- از طرف محمد ابراهیم بحیرایی

آگهی فقدان سند مالكيت
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی برجیس«
 -شهید مدافع سلامت- را گرامی می دارد

بیانیه نویسی از هفته دوم زود است؛

فشار روی فکری خیلی بالاست!

برابر فولاد در هفته دوم لیگ برتر  شکست استقلال 
فوتبال مثل همیشه با حواشی و جنجال هایی پس از 
پایان سوت داور همراه شده است. انگار که تیم ها وقتی 
می بازند برایشان عادت شده که همه را محکوم کنند 
و یک هفته خود و هواداران و بازیکنان خود را درگیر 
حاشیه کنند و دست آخر جز کدورت و توسعه بداخلاقی 

و پرده دری ها چیزی برای فوتبال ما باقی نمی ماند.
به این دو موضوع از جانب تیم های بازنده و برنده توجه 

کنید:
- بیانیه باشگاه استقلال: فولاد هفته قبل هم از داوری 

سود برد / با ایجادکنندگان حواشی برخورد شود
- سید محمد علوی مدیر تیم فولادخوزستان درباره کلیپ 
منتشر شده از محمود فکری سرمربی استقلال پس از 
پایان بازی فولاد و استقلال این چنین گفت: کلیپ واقعا 
منزجرکننده بود و من نمی دانم چرا و چگونه یک مربی 
به خودش اجازه می دهد اینگونه حرف بزند، قطعا اگر در 
آن صحنه پرویز مظلومی و صمد مرفاوی دو مربی بزرگ 
فوتبال و باشگاه استقلال که هر دو اخلاق مدار هستند، 
حضور داشتند همان جا با سرمربی تیمشان برخورد می 
کردند که چرا با این گونه الفاظ درباره کادرفنی و بازیکنان 

تیم ما صحبت می کند.
در جریان بازی به قدری نقل و نبات از سوی نیمکت 
نشنان دو تیم در هوای استادیوم خالی فولاد پخش 
شد که تهیه کننده تلویزیون خوزستان به ناچار آنونس 
ورزشگاه را بست و گاهی هم گزارشگر ناچار می شد 
شلوغ کند و بلند حرف بزند تا برخی الفاظ ماست مالی 

شود.
دوتا بازیکن کنار خط طولی در حین بازی با هم برخورد 
فوتبالی داشتند و به یکباره نیمکت تیم ریختند توی 
زمین که بازیکن خطاکار را بزنند! پر واضح است وقتی 
اینچنین به زمین حمله ور می شوند نقل و نبات از دهان 

طرفین نمی بارد.
و این هجوم ها ناشی از فشار بالایی است که کادر فنی 
تیم ها روی خود احساس می کنند به خصوص تیم 
های بزرگ و پر طرفداری مثل استقلال و پرسپولیس که 

همیشه خود را محق تر از بقیه می دانند.

البته پرسپولیس دو سه فصل است که با حضور کریم 
باقری به عنوان یک بزرگتر و یک آرامش دهنده روی 
نیمکت کنترل خوبی دارد به ویژه که یحیی هم اساسا 
فرد آرامی است و آن ها هرگز اجازه نمی دهند که بازیکن 
یا پزشک و یا مدیر رسانه برود سمت نیمکت حریف و 

بخواهد جاسوسی کند و...
استقلال هم با وجود پرویز مظلومی که یک مدیر آرام و 
کم حاشیه است باید عادت کند به این فضا ولی محمود 
فکری در ابتدای راه مربیگری خود در باشگاه بزرگ آبی 
احتمالا فشار زیادی را متحمل شده ضمن اینکه فکری 
ذاتا یک مقدار عصبی هم هست. اما از دستیارانش مثل 
حنیف عمران زاده جز آرامش ندیدیم و بازیکنان نیمکت 
نشین نیز آرام بودند ولی با توجه به انتظارت بالای 
هواداران که پس از چند فصل ناکامی به دنبال موفقیت 
تیم خود هستند یقینا فکری روزهای دشواری پیش رو 
دارد و اما داستان بازی تیم های تهرانی در اصفهان و 
خوزستان و گذشته ها در انزلی با دشواری های بسیاری 
همراه بوده است و قضیه را باید دو طرفه دید. حسین 
کعبی بازیکن ملی پوش ماست و جواد نکونام کاپیتان 
تیم ملی ایران بوده بنابراین از این گروه انتظار حفظ 
آرامش داریم نه ایجاد تنش در نیمکت که یقینا به زمین 

بازی هم سرایت می کند.
دشوار  و  روزهای سخت  این  در  اینکه  کلام  مخلص 
کرونایی که تنها دلخوشی بخش زیادی از جوانان و 
خانواده ها تماشای لیگ برتر فوتبال از قاب تلویزیون 
است و با افزایش چند برابری قیمت بازیکنان و مربیان 
جای هیچ بهانه ای برای بد بازی کردن و حاشیه سازی 
نیست از تیم ها به خصوص تیم های محبوب و پر 
طرفدار خواهش می کنیم کاری کنند که مردم ساعاتی را 
با اعصاب راحت و هیجان سازنده پای تلویزیون بنشینند.
شکست و پیروزی خاصیت فوتبال است و آنها که فکر 
می کنند اگر روی نیمکت داد و بیداد نکنند از حریف در 
این جنگ و گریز عقب می مانند سخت در اشتباهند 
چه اینکه آقا یحیی و قبلا برانکو و همین پرویز مظلومی 
و زنده یاد پورحیدری و علی پروین و بهمن صالح نیا و 
دنیزلی با آرامش و متانت خاص شکست را می پذیرفتند 

ولی به پیروزی امیدوار بودند و نتیجه هم می گرفتند.
هنوز هفته دوم است بازار بیانیه نویسی داغ شده به 

هفته دهم برسیم خدا می داند چه خواهد شد.
تنها برنده این بازی ها فعلا داوران هستند که تماشاگری 
نیست که ایشان را مورد نوازش قرار دهد و در نهایت 
آرامش سوت می زنند و همین ها هم بعضا در دو هفته 
اخیر چنان پر اشتباه ظاهر شده اند که دو سه نتیجه با 

سوت اشتباه ایشان رقم خورده است...

محیط زیستگزارش ورزشی

۹۰۰ هکتار از شمال غرب کرج جنگل کاری شده است 

شهرداری کرج تا یک ماه آینده تمام اتوبوس های 
خریداری شده را وارد ناوگان کند 

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج از 
افزایش ۵۰ هکتاری فضای سبز شمال غرب کرج در قالب جنگل 

کاری خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیمان بضاعتی پور با اشاره به اینکه 
فضای سبز جزو سرمایه ها و ثروت هر شهر به شمار می روند، 
گفت: توسعه فضای سبز و حفاظت از آن در آبادانی شهر نیز نقش 

موثری ایفا می کند.
او با اشاره به افزایش مشکلات زیست محیطی در سال های 
اخیر و آلودگی هوای کلان شهر کرج، گفت: سازمان سیما، منظر 
و فضای سبز شهرداری کرج یکی از اولویت های کاری خود را 
توسعه فضای سبز و حفظ و نگهداری از این سرمایه ارزشمند 

قرار داده است.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 

اضافه کرد: بر همین اساس اقدامات گسترده ای برای توسعه 
درختکاری و جنگل کاری در دستور کار قرار گرفته و جنگل کاری 

شمال غرب کرج از جمله این اقدامات است.
بضاعتی پور با تاکید بر افزایش ۵۰ هکتاری فضای سبز شمال 
غرب کرج در قالب جنگل کاری، گفت: این مهم با هدف حفاظت 
از محیط زیست، جلوگیری از آلودگی ها و ارتقای سلامت شهر و 

شهروندان انجام شده است.
او با اشاره به اینکه تا کنون بیش از ۸۰۰ هکتار جنگل کاری 
در شمال غرب انجام شده است، گفت: با کاشت این ۵۰ هکتار 

درخت این میزان به حدود ۹۰۰ هکتار می رسد.
به گفته رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج، تا پایان سال جاری میزان جنگل کاری در شمال غرب کرج 

به هزار هکتار نیز خواهد رسید.

دبیر دوم و رئیس کمیسیون عمران، ترافیک و حمل و نقل شهری 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: بر اساس مصوبه این کمیسیون 
شهرداری کرج مکلف شد تا یک ماه آینده تمام اتوبوس های غیر 
فعال را فعال و وارد ناوگان اتوبوسرانی کند و هیچ عذری از سوی 

شهرداری پذیرفته نیست.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی حاجی قاسمی گفت: از سال 
گذشته تاکنون تعداد 81 دستگاه اتوبوس جدید توسط شهرداری 
خریداری شده است و قرار بود این تعداد به ناوگان اتوبوسرانی 
اعلام شده  آماری که  این لحظه  تا  اضافه شود ولی متاسفه 
تعدادی از این اتوبوسها در پارکینگ شهرداری و غیر فعال هستند.
او با  اشاره به دغدغه شورای شهر در ساماندهی ناوگان فرسوده 
حمل و نقل عمومی، افزود: در تلاش هستیم با استفاده از ظرفیت 
و توان تولیدات داخلی ناوگان اتوبوسرانی شهر کرج را نوسازی و 
بازسازی کنیم، در این راستا مقرر شد طبق مصوبه این کمیسیون 
تمام اتوبوس ها باید فعال شود و هیچ گونه عذری از سوی 

شهرداری پذیرفته نیست.

حاجی قاسمی گفت: فرهنگ سازی در زمینه تشویق و ترغیب هر 
چه بیشتر شهروندان به استفاده از وسایل حمل و نقل عمومی 
به جای خودرو شخصی توسط متولیان و مسئولان مربوطه یکی 
از کارآمدترین روش ها برای جلوگیری از آلودگی بیشتر هوای 
شهر است اگر چه این فرهنگ سازی زمانبر است ولی تاثیرات 

ماندگاری بر روی محیط زیست به همراه دارد.
باید  البته  کرد:  تاکید  کرج  شهر  اسلامی  شورای  دوم  دبیر 
زیرساختهای مورد نیاز برای افزایش تعداد و کیفیت اتوبوس های 
درون شهری تامین شود تا شهروندان به استفاده از این وسیله 

حمل  و نقل عمومی ترغیب شوند.
حاجی قاسمی به لایحه شهرداری در خصوص فروش اتوبوس 
های فرسوده و اسقاطی اشاره کرد و گفت: شهرداری کرج در 
راستای لایحه ارائه شده به کمیسیون عمران در نظر دارد نسبت 
به فراهم نمودن ساز و کار ارائه تسهیلات لازم و نوسازی ناوگان 
عمومی مطابق با مصوبه کمیسیون محیط زیست و قید های 

اعلام شده برای فروش 16 دستگاه اتوبوس فرسوده اقدام کند.

سیدفرشاد فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

بارتوک(  بلا  خصوصی  )آثار  ترنسیلوانیایی  فولک  ترانه های  تلفیقی  جاز  آلبوم 
Transylvanian Folk Songs )The Béla Bartók Field Recordings( اثری از لوچیان 
بان آهنگساز و پیانیست رومانیایی در همراهی با جان سورمن John Surman و مت 
منری Mat Maneri است. لوچیان بان هنرمندی است که به واسطه خاستگاه خود توجه 
ویژه ای به موسیقی زادگاهش دارد و همچنین در نوازندگی پیانو نیز چیره دست است. 
مت منری نیز آهنگساز و نوازنده ویولن و ویولای آمریکایی است که پیش از این نیز 
سابقه همکاری با بان را دارد. جان سورمن )John Douglas Surman( نیز آهنگساز و 
نوازنده ساکسیفون، کلارینت بیس و سینتی سایزر باسابقه انگلیسی است که به واسطه 
ساخت آثاری در سبک فری جاز و همچنین بهره گرفتن از موسیقی فولک در آثارش، از 
شهرت بالایی برخوردار است. بلا بارتوک آهنگساز پرآوازه مجارستانی است که به واسطه 

تسلط بر دانش موسیقی، مجموعه بی مانندی از آثار موسیقی فولک را جمع آوری کرد.
آلبوم Transylvanian Folk Songs حاصل نگاه ویژه این آهنگساز افسانه ای به موسیقی 
محل تولد لوچیان بان در محدوده ترنسیلوانیای رومانی که به واسطه وجود کاخ دراکولاها از 
شهرتی جهانی برخوردار می باشد، است. او در این آلبوم با همراهی دو هنرمند توانمند نگاهی 
بومی و جهانی به موسیقی محل زندگی خود داشته است و موسیقی بی کلام گیرایی ارائه 
داده است که در خود المان هایی از موسیقی فولک و جاز را به خوبی در هم آمیخته است.

Transylvanian Folk Songs
:: Lucian Ban لوچیان بان  ::

تا به امروز فیلم های زیادی راجع به جنگ جهانی دوم ساخته شده است که شاید 
خیلی از آن ها را دیده باشید، اما فیلم های کمی راجع به اتفاقات بعد از جنگ 
جهانی دوم ساخته شده است که به وضعیت معیشت مردم پرداخته باشد. در 
حقیقت فیلم »لاغر و قدبلند« هم راجع به همین موضوع است و با استایل و 
جریان خودش می خواهد کمی به ما راجع به وضعیت مردم بعد از جنگ جهانی 

دوم بپردازد.
»کانتمیر بالاگوف«، فیلم سازی بود که سه سال گذشته با فیلم Closeness نشان داد 
که می تواند به یکی از بهترین فیلم سازهای نسل جاری فیلم سازی بدل شود و امسال 
با فیلم Beanpole ثابت کرد که با هر اثری که بسازد پیشرفت را به راحتی می توان در 
آن احساس کرد. میزانسن و دکوپاژ تمام چیزی است که در این فیلم باعث می شود 
بفهمیم بالاگوف به خوبی درک کرده است که برای نشان دادن روحیات انسان ها 
درست پاییزی بعدی از پایان جنگ جهانی باید از چه پالت رنگی استفاده کند و در 

کنار قاب بندی های شاهکارش، یک روایت ساده اما جذاب را بگوید.
توصیه می کنیم که فیلم Beanpole را نگاه کنید که بدون شک از بهترین فیلم  های 
سال ۲۰۱۹ است. شاید تا به امروز هیچ فیلمی به این جذابی و درست بعد از پایان 

جنگ جهانی دوم، زندگی و روحیات انسان ها را به تصویر نکشیده بود.

لاغر و قدبلند
::   کانتمیر بالاگوف     ::

محمود دولت آبادی، نویسنده چیره دست و سرشناس ایرانی که جایزه های بین المللی 
ادبی یان میخالسکی سوییس و جایزه شوالیه ادب و هنر فرانسه را هم در کارنامه پربارش 
دارد، رمان بلند سه هزار صفحه ای و ده جلدی کلیدر را با الهام از یک واقعه تاریخی در 
دوران کودکی خود نوشته است؛ قتل یک قهرمان مردمی به اسم گل محمد کلمیشی که 
کارش ایستادگی مقابل ظلم و زور اربابان و حکومتی ها بود. محمود پنج- شش ساله، آن 
سال ها گوشش پر بوده از مرثیه ها و اشعار و داستان هایی درباره گل محمد. اشعاری که 
بلاخره کار خود را کردند تا شاهکاری به اسم کلیدر خلق شود. رمانی که تاریخ و خیال را 

بهم آمیخته تا به قول نویسنده اش »یادگاری برای مردم آینده ما« شود. 
کلیدر از مردمان روستایی زجرکشیده، مظلوم و همیشه منتظری می گوید که در سال های 
ظلم و زور خان ها و خان زاده های دهه۲۰ در یکی از خشک ترین و کم رونق ترین نقاط 
روستایی ایران، جایی میان سبزوار، نیشابور و قوچان زندگی می کردند و بر زمین های 

خشن و خسیس کویر، عرق می ریختند. 
فضای این داستان، فضای ملتهب سیاسی پس از جنگ جهانی دوم و بین سال های 
۱۳۲۵تا ۱۳۲۷ است. رمان کلیدر بسیار واقع گرایانه است. هر سطر داستان آنقدر ملموس 
است که انگار پیش چشم خواننده اتفاق می افتد. بیشتر شخصیت ها بر اساس واقعیت 
ساخته شده اند و هرجا لازم بوده با قدرت خیال وصف ناپذیر دولت آبادی پروبال گرفته اند. 

کلیدر
::  محمود دولت آبادی     ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

سینمای ایران برنده بزرگ جشنواره فیلم زنان هرات
ششمین جشنواره بین المللی فیلم زنان هرات 
در افغانستان با اعطای شش جایزه به فیلم های 

ایرانی به کار خود پایان داد.

آماده شدن فیلمی با بازی مینا جعفرزاده
فیلم سینمایی »رویای طبقه پایین« به کارگردانی  
احسان سلطانیان و تهیه کنندگی جلال احمدی 

اماده نمایش شد.

»یک رابطه ساده« به هند و ژاپن می رود
رابطه ساده« ساخته شاهین  کوتاه »یک  فیلم 
و   ۲۰۲۰  KIDZCINEMA جشنواره  به  حیدری 
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MEDIA FESTIVAL راه یافت.

تمدید مهلت ارسال آثار به چهاردهمین جشنواره ملی 
فیلم کوتاه رضوی

رئیس چهاردهمین جشنواره ملی فیلم کوتاه رضوی 
از تمدید مهلت ارسال آثار به این رویداد سینمایی تا 

۲۰آذر۹۹ خبر داد و گفت: در صورت مساعد نبودن شرایط استان 
گلستان در اسفند ماه، چهاردهمین جشنواره ملی فیلم کوتاه 

رضوی به صورت نیمه آنلاین برگزار خواهد شد.

سومین »دد پول« نویسندگان خود را شناخت
مالینوکس  وندی  و  مالینوکس-لوگلین  لیزی 
انتخاب شدند تا فیلمنامه فیلم جدید »دد پول« 
را بنویسند. رایان رینولدز هم بار دیگر در این فیلم در 

نقش یک مزدور بددهن جلوی دوربین می رود.

کرونا حریف جشنواره برلین نشد
هفتادمین جشنواره بین المللی فیلم برلین با وجود 
تداوم شیوع کرونا، به صورت حضوری و فیزیکی 

برگزار می شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به فعالیت های هنری 
در دوران کرونا، اظهار کرد: بشر یاد گرفته است که می تواند 
در شرایط سخت نیز  هم زیستی های ویژه ای را ایجاد کند. 
در دوران هشت سال دوران دفاع مقدس نیز هنر  ما تعطیل 
نبود و یاد گرفتیم در آن هشت سال بجنگیم و از میهن 

دفاع کنیم و هنر نیز در این سال ها همراه ما بود.   
وزیر  صالحی ـ  عباس  سید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
جمعه-۳۰آبان ماه،  روز  عصر  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ 
وزیر  هنری  معاون  مجتبی  حسینی-  سید  همراهی  با 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و هادی مظفری-  مدیرکل هنرهای 
تجسمی، عبادرضا اسلامی- رئیس فرهنگسرای نیاوران و 
 هیربد همت آزاد- دبیر  دوسالانه، از آثار این دوره دوسالانه 

بازدید  کرد. 
صالحی در حاشیه این بازدید، در سخنانی درباره فعالیت های 
هنری در دوران کرونا اظهار کرد: ما در  میانه یک بیماری 
عالم گیر هستیم که در کشور ما در حدود ۹ماه و در جهان 
 یک سال است که ادامه دارد و امکان دارد این تجربه تلخ 
ماه ها و سالی  دیگر ادامه پیدا کند. یک رویکرد مطرح و 
سرآمد در این روزها این است که  سلامت رکن مهم بعد 
اجتماعی و فردی است و امنیت و سلامت با هیچ چیز 
 برابری نمی کند. اما بشر یاد گرفته است که می تواند در 
شرایط سخت نیز  هم زیستی های ویژه ای را ایجاد کند. در 
دوران هشت سال دفاع مقدس نیز هنر  ما تعطیل نبود و 
یاد گرفتیم در آن هشت سال بجنگیم و از میهن دفاع کنیم 

و هنر نیز در این سال ها همراه ما بود.  
وی خاطرنشان کرد: شرایط کرونا شرایط سختی است، 
غیرممکن  یکدیگر  با  دوران  این  هنر  و  هم زیستی  اما 
نیست. اینکه بتوانیم از طریق دستورالعمل  ها و حفاظت 
از آنها خلاقیت ها را حفظ کنیم و امکان عرضه را فراهم 
کنیم  امری محال نیست. خصوصا هنرمندان تجسمی 

فرصت های بیشتری دارند؛  چراکه نوع خلاقیت آن ها عموماً 
فردی یا در گروه های کوچک است و عرضه  این هنر هم با 
هنرهایی چون تاتر و سینما متفاوت است و شرایط بهتری 

 برای عرضه با رعایت پروتکل های بهداشتی دارد. 
صالحی همچنین درباره کمیت و کیفیت نمایشگاه این 
دوره از  دوسالانه گفت: خیلی خوشحالم بعد از ۹سال شاهد 
برگزاری یازدهمین  دوسالانه سرامیک هستیم و طبیعتاً 
این فاصله زمانی انتظاراتی را ایجاد  کرده است؛ البته این 
نمایشگاه در شرایط خاصی فراخوانش ارائه شد و بعد  ادامه 
پیدا کرد. بحث های کرونا و... مطرح بود، اما هنرمندان 
سرامیک با  جدیتی که داشتند نمایشگاه خوبی را ارائه 
دادند و ارسال بیش از ۸۵۰ و نمایش حدود ۱۰۰اثری در این 
نمایشگاه، نشان داد  هنرمندان این عرصه در چه جایگاهی 

قرار دارند. 
وی ادامه داد: بخش قابل توجهی از این آثار را جوانان 
کشور ارائه دادند که  نشان دهنده خلاقیت های هنرمندان 

جوان کشور ما در هنرهای تجسمی  خصوصا هنر سرامیک 
است. هنر سرامیک سابقه طولانی در تاریخ ایران  دارد و 
همزاد با سرزمین ماست. تاریخ ماقبل مکتوبمان نیز با هنر 
سرامیک  پیوند خورده و به نظر می رسد جایگاهش در تاریخ 
ما ترکیبی از هنر کاربردی، هنر تزئینی و هنر آیینی و همه 
وجوه زندگی  انسانی مردم بوده که این سرزمین را دربرمی 

گرفته است. 
صالحی با بیان اینکه این دوسالانه فرصتی برای پیشکسوتان 
و جوانان  فراهم می کند، درباره نقش انجمن های هنری در 
چنین  فعالیت هایی گفت: این نوع کارها و کارهای مشابه، 
پایگاه اصلی شان در  انجمن ها است. توصیه و نگاهی که 
در این دوره به طور خاص در وزارتخانه  و معاونت هنری 
وجود داشت این بوده که بتوانند در تعامل پیوسته تر با این 
جایگاه، مسیر را جلو ببرند و با حمایت و مساعدت بتوانند 
فرصتی فراهم کنند که  هنرمندانی که در انجمن ها هستند 

خود را قدم به قدم نشان و  مسیر تکامل را ادامه دهند.

فرهنگ و رسانه

»وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی«:

هنر در جنگ تعطیل نشد، در کرونا هم نمی شود

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »انوشیروان ارجمند« 
-بازیگر فقید تئاتر، سینما و تلویزیون- را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »منصور پورحیدری« 
-اسطوره فوتبال ایران- را گرامی می دارد

ورزشی

رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: بسیج به عنوان 
ذخیره تمام نشدنی انقلاب چه در عرصه دفاع مقدس و در 
روزهای سخت دفاع از کشور در برابر حمله همه جانبه رژیم 
بعثی عراق و چه در عرصه های علمی، سازندگی، فرهنگی 
و در روزهای سخت حوادث پشتیبان و حامی دولت و ملت 
بوده است و هر که دل در گرو آرمان های شهداء و امام 

شهداء دارد، یک بسیجی حقیقی است.
اکبر سلیم نژاد فرا رسیدن هفته بسیج را تبریک گفت و 
اظهار داشت: حقیقتاً بسیج لشکر مخلص خداست و در 
و  یافته، حماسه  عزیزمان حضور  میهن  از  نقطه ای  هر 
افتخار آفریده و بر سرزمین سبز و شکوفای میهن و آسمان 
نیلگون وطن، نقشی از عشق، شور و خلوص تنیده و اندیشه 
ای زلال از خدمت خالصانه و حضور عاشقانه را بر پهنه 

جغرافیای ایران جاری و ساری ساخته است.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: هرگز از یاد 
نبرده ایم در دوران نوپایی انقلاب شکوهمند اسلامی که 
میهن عزیزمان آماج حملات غرب و شرق قرار گرفت و 
و  تعرض  مورد  عراق  بعث  رژیم  شرمگینانه  عاملیت  با 
دست درازی واقع گشت، جوانانی عاشق و دلباخته اهل 

بیت)ع( از سراسر کشور و همچنین از شهر شهیدپرور کرج 
نامه عهد و پیمان خود را با خون پاک و مطهر خود امضاء 

کردند و بر آن صحه نهادند.
سلیم نژاد یادآور شد: این لشگر متعهد و مخلص خدا که 
با گذشت سال های ارزشمند و گرانبها پس از تاسیس، با 
تجربه اندوزی در مسیر خدمت، همانند روزهای حماسه 
آفرینی هشت سال دفاع مقدس، در دیگر حوزه ها از جمله 
جبهه اقتصادی، شجاعانه و دلاورانه به دفاع از کیان میهن 
اسلامی مشغول هستند و در این مسیر با مشارکت فعالانه 

در عرصه سازندگی نقش آفرینی می نمایند.
وی با اشاره به اینکه تفکر بسیج، حماسه آفرینی ها و 
فداکاری های بسیج تنها محدود به دوران دفاع مقدس 
نبوده، یادآور شد: بعد از دفاع مقدس هم در تمام عرصه 
های اجتماعی، علمی، پزشکی، دفاعی، سازندگی و حوادث 
طبیعی با تمام توان و اخلاص به یاری مردم و کشور 
شتافتند و امروز هم در عرصه مبارزه با ویروس منحوس 
پزشکی،  از خدمات  است  آمده  میدان  به  بسیج  کرونا، 
دوخت و توزیع ماسک تا ضدعفونی معابر و کمک های 

مومنانه.

شهر

»اکبر سلیم نژاد«:

بسیج ذخیره تمام نشدنی انقلاب است 
آغاز فرمانروایی تزار در والیبال ایران؛

آلکنو-ایران؛ معامله دو سر برد؟ 
حوالی اردیبهشت ماه بود که 
فدراسیون والیبال ایران، به 
جهت شیوع ویروس کرونا 
مختلف  مسابقات  لغو  و 
این رشته، قرارداد خود را با 
»ایگور کولاکوویچ«، سرمربی 
ملی  تیم  مونته نگرویی 

والیبال فسخ کرد.
ماه ها صبر و انتظار هوادارن والیبال برای معرفی سرمربی 
جدید تیم ملی والیبال بالاخره به پایان رسید و هیات رئیسه 
فدراسیون والیبال پس از ماه ها مطالعه و جمع بندی روی 
۱۳ گزینه، نهایتا به دو گزینه نهایی رسید. »دانیل خورخه 
کاستلانی«، سرمربی اسبق تیم های ملی آرژانتین، لهستان 
و فنلاند و »ولادیمیر آلکنو«، سرمربی اسبق تیم ملی روسیه 
بودند که در نهایت با نظر هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، 
ولادیمیر آلکنو، مرد ۵۴ ساله روس، به عنوان سرمربی جدید 

تیم ملی انتحاب شد.
ولادیمیر رومانوویچ آلکنو، به عنوان سیزدهمین سرمربی 
خارجی تاریخ والیبال ایران و بعد از ولاسکو، کواچ، لوزانو 
و کولاکوییچ، پنجمین سرمربی خارجی پیامی تیم ملی 
محسوب می شود، مرد ۵۴ ساله روسی، حالا در جدیدترین 
چالش دوران پرافتخار مربیگری اش، سرزمین پارس را به 

عنوان مقصد انتخاب کرده است.
آلکنو، که به عنوان اولین مربی روس تاریخ والیبال ایران 
محسوب می شود، حالا در ایران هم به دنبال ادامه موفقیت 

هایش در روسیه است.
والیبال است و  پرافتخارترین مربیان جهان  از  ولادیمیر، 
حضور او در تیم ملی ایران، می تواند یک معامله دو سر برد 

برای هر آلکنو و تیم ملی ایران باشد.
سرمربی سرشناس جدید تیم ملی ایران، با تیم ملی روسیه، 
عناوین؛ سومی المپیک پکن، قهرمانی در المپیک لندن، 
چهارمی در المپیک ریو دوژانیرو، نایب قهرمانی لیگ جهانی 
جام  قهرمانی   ،۲۰۰۸ جهانی  جام  قهرمانی  نایب   ،۲۰۰۷
جهانی ۲۰۱۱ و قهرمانی جام جهانی در ۲۰۱۱ را به دست آورد.

همچنین، این سرمربی ۵۴ ساله روس در قامت سرمربی در 
تیم های باشگاهی هم سالیان زیادی را به عنوان قهرمان 
سپری کرده است، قهرمانی در جام حذفی فرانسه با تورز 
وی ۲۰۰۳، قهرمانی در لیگ فرانسه با پروآ ۲۰۰۴، قهرمانی 
لیگ روسیه و جام حذفی با دینامومسکو ۲۰۰۶، قهرمانی 
سوپر لیگ روسیه با زنیت کازان ۲۰۰۸ و قهرمانی با زنیت 

کازان در لیگ قهرمانان اروپا از سال ۲۰۰۱۱ تا ۲۰۰۸.
شده  ایران  والیبال  ملی  تیم  سرمربی  آلکنو،  حالا  اما  و 
است، انتخابی جذاب و صد البته درخشان هیات رئیسه 
فدراسیون والیبال، تیم ملی والیبال ایران که گرچه دوران 
نسبتا خوبی را می گذراند، اما بعد از ولاسکو، سه مربی 
بعدی نتوانستند، آن چنان که باید نتایج سرمربی اسبق 
محبوب تیم ملی مان را تکرار کنند، حالا آلکنو سرمایه های 
خوبی در تیم ملی والیبال دارد، چندین لژیونر در لیگ های 
مطرح دنیا و همچنین دو جین ستاره در لیگ حرفه ای 
کشورمان، آماده عرض اندام در پیراهن تیم ملی کشورمان 

با هدایت ولادیمیر آلکنو خواهند بود.

توپ و تور

»ندا عسگرنیا« تاکید کرد:

استفاده از بازیکنان خارجی تا پایان لیگ

سرمربی تیم بسکتبال بانوان نارسینای تهران گفت: 
مبارزه یک طرفش برد و یک طرفش باخت است و 

خوشحالم از اینکه من طرف بردش هستم.
به گزارش »دنیای هوادار«، ندا عسگرنیا پس از پیروزی 
در رقابتی نزدیک و دیدنی برابر تیم بسکتبال بانوان 
گروه بهمن گفت: ای کاش کرونا نبود و عزیزانی که 
می توانستند از نزدیک بازی را دیده و لذت ببرند به 
سالن آمده و مسابقه را از نزدیک تماشا می کردند. من 
به شاگردانم خیلی زیاد تبریک می گویم چون هم خیلی 
حرف گوش کن بودند و هم خیلی خوب بازی کردند. 
به گروه بهمن هم خسته نباشید ویژه ای می گویم چون 
از تیم های بسیار خوب ما هستند. از طرفی مبارزه یک 
طرفش برد و طرف دیگرش باخت است و خوشحالم از 

اینکه من طرف بردش هستم. 
وی در خصوص استراتژی مسابقه شاگردانش برابر گروه 
بهمن اظهارکرد: ما برنامه ریزی هایمان را کرده و سعی 

در شناسایی بازیکنان خوب بهمن داشتیم و اهدافی 
برای خودمان داشتیم و در هر کوارتر می دانستیم با تیم 
باتجربه ای مسابقه داریم و باید خیلی دقت نظر داشته 
باشیم و بنابراین  سعی کردیم کمترین اشتباه را داشته 

باشیم و خدا را شکر نتیجه گرفتیم.
تهران  نارسینای  بانوان  بسکتبال  تیم  سرمربی 
درخصوص بازیکن سیاه پوست تیمش گفت: هریس 
از  خیلی  بازی  این  در  که  است  آمریکایی  بازیکن 
امتیازات  و  داد  انجام  را  می خواستیم  که  کارهایی 
خوبی گرفت. از طرفی توانست تیم را خوب مدیریت 

و هدایت کند.
وی افزود: هریس در دو کالج آمریکا کار و پارسال 
در لیگ یونان بازی کرده که لیگ بسیار پیشرفته ای 
دارد به طوریکه من فکر نمی کردم لیگ یونان کیفیت 
بالایی داشته باشد، اما به اعتقاد خودش در لیگ یونان 

تجربیات زیادی کسب کرده است.

عسگرنیا با اشاره به همکاری هریس با تیم نارسینای 
تهران افزود: ما شرایط مان را به طور کامل برای هریس 
گرفته بودیم و فکرمی کنم از فضای مسابقات خوشش 
آمد و وقتی به ایران آمد از نوع تمرین خوشش آمد و 

گفت دوست دارد با ما همکاری کند.
وی همچنین به چهار خطایی شدن کاتیا دیگر بازیکن 
خراجی تیمش در کوارتر سوم اظهارکرد: کاتیا در کوارتر 
سوم چهار خطایی شد و من مجبور شدم برای مدت هفت 
دقیقه از او استفاده نکنم چون در کوارتر چهارم به او خیلی 

احتیاج داشتم چون درصد ریباندش را می خواستم.
سرمربی تیم بسکتبال بانوان نارسینای تهران ادامه 
داد: گروه بهمن دو بازیکن قد بلند داشت و پای روژین 
محمودی دقیقه چهار کوارتر اول بازی پیچ خورد و 
بلند قدم  بازیکن  از دو  این شرایط نمی توانستم  با 
استفاده کنم همین مسئله ما را دچار مشکل کرد، 
اما چیدمان تیم را به گونه ای انجام دادیم که بازی به 

خوبی انجام شود.
وی این بازیکن روسی تبار خود را باتجربه معرفی کرد 
که برای نخستین بار در ایران بازی می کند و خاطرنشان 
کرد: کاتیا اصالتا روسی است، در ایران ازدواج کرده و 
در تیم ملی روسیه و سه نفره این کشور بازی کرده 
است. وی سابقه بازی در اتریش و فرانسه و لیگ های 
معتبر را دارد و امسال نخستین تجربه اش را در ایران 

کسب می کند.
عسگرنیا با اعلام این موضوع که از بازیکنان خارجی 
خود تا آخر لیگ استفاده می کند درخصوص اسپانسر 
را  خوبی  شرایط  توانسته  سالها  از  بعد  که  تیمش 
فراهم کند، گفت: از این بازیکنان خارجی تا آخر لیگ 
استفاده می کنیم. من اولین و بیشترین تشکرم را از 
اسپانسر تیم دارم که در شرایط کرونا ما را حمایت 
که  آنجایی  از  ممنونم.  خیلی  آنها  از  من  و  کرده 
بسکتبال را عاشقانه دوست دارم از صمیم قلب آرزو 
می کنم که اسپانسرهایی با این معرفت بالا و دلسوزی 

در بسکتبال بانوان زیاد شوند.

گوشه  و کنار

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد جهان ورزشی
پهلوان »غلامرضا تختی« را گرامی می دارد

آغاز اردوی تیم ملی وزنه برداری بانوان 
اردوی تیم ملی وزنه برداری بانوان در محل کمپ تیم های ملی با شرایط قرنطینه 

و رعایت پروتکل های بهداشتی آغاز شد. این اردو تا تاریخ 19 آذر ادامه 
خواهد داشت. دعوت شدگان در محل فضای باز فدراسیون حضور پیدا 

کردند و مورد استقبال مرادی رئیس، باقری نایب رئیس و منظمی نایب 
رئیس بانوان فدراسیون قرار گرفتند.

شکست مدافع عنوان قهرمانی پس از یک سال
در ادامه دیدارهای هفته دوم لیگ برتر بسکتبال بانوان، بعدازظهرجمعه، دو تیم 

گروه بهمن و نارسینای تهران مقابل هم قرار گرفتند. تیم گروه بهمن، 
مدافع عنوان قهرمانی که از سال گذشته در هیچ مسابقه ای شکست 

نخورده بود، در این بازی با نتیجه 79 بر 63 مغلوب شد و بعد از 
یک سال، طعم باخت را تجربه کرد.

برگزاری رقابت های کشتی ۲۰۰ هزار دلاری در آمریکا
یک دوره مسابقه جایزه بزرگ ۱۴ و ۱۵ آذرماه و با جایزه ۲۰۰هزار دلاری در آمریکا 

برگزار می شود. این مسابقات از سوی یک سایت پخش ویدیویی کشتی 
با نام فلورستلینگ برگزار می شود و کشتی گیران مطرح آمریکایی در آن 

حضور خواهند یافت. این مسابقات در اوزان المپیکی و به صورت تیم 
به تیم برگزار می شود.

ابتلای تمامی اعضای کادر فنی کشتی آزاد به کرونا
پس از ابتلای سرمربی، ۲عضو کادر فنی و مدیر تیم های ملی کشتی آزاد 

به ویروس کرونا، ابراهیم مهربان- مربی تیم ملی کشتی آزاد هم به 
کرونا مبتلا شد. مربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: در حال حاضر 

در خانه قرنطینه هستم و اقدامات درمانی لازم را با نظر پزشک 
آغاز کرده ام.

موسوی رسما به پیاچنزا پیوست
ایتالیا شد. باشگاه   A ایران راهی لیگ والیبال سری ستاره تیم  ملی 

پیاچنزای ایتالیا با انتشار خبری اعلام  کرد که محمد موسوی در 
فصل جدید سری A برای این تیم به میدان خواهد رفت. این 

دومین تجربه موسوی به عنوان لژیونر است، او فصل گذشته نیز 
برای تیم اولشتین لهستان در پلاس لیکا توپ می زد.

فشردگی لیگ بسکتبال به ما آسیب زد
نازی طائرپور می گوید یکی از دلایل شکست تیم خود در لیگ برتر بسکتبال 

زنان، فشردگی مسابقات و انجام دو بازی سخت بدون فاصله است. 
دومین هفته از مسابقات لیگ برتر بسکتبال در گروه اول در 

روزهای۲۹ و ۳۰آبان برگزار شد که در پایان گروه بهمن به عنوان 
مدافع عنوان قهرمانی یک بُرد و یک باخت به دست آورد.

اولین وبینار علمی ووشو سلامت برگزار شد
اولین وبینار علمی »ووشو سلامت« با رویکرد گسترش سلامت محور با 

تدریس برخی از متخصصان امر حاذق ایرانی با حضور ۱۵۰نفر برگزار 
شد. این وبینار به همت کمیته توسعه همگانی فدراسیون برگزار شد 

و از طریق اسکای روم و همچنین صفحه رسمی شبکه اجتماعی 
اینستاگرام کمیته توسعه همگانی به طور کامل پوشش داده شد.

سهیل رستمیان: در برزخ هستیم
ملی پوش واترپلو درباره برگزاری انتخابی المپیک گفت: در برزخ هستیم، 

نمی دانیم مسابقات برگزار می شود یا خیر. ما تلاش و مبنای خود را 
بر این گذاشته ایم که اگر شرایط مهیا شود تمام تلاش خود را برای 

کسب سهمیه انجام دهیم. هدف مان این است که به آمادگی 
برسیم در حال حاضر هیچ چیز مشخص نیست.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

بازگشت نادری و موسوی به تمرینات استقلال
محمد نادری و سید احمد موسوی با پایان یافتن 
دوران قرنطینه خود به تمرینات استقلال بازگشتند.

حاشیه سازان نمی توانند به تیم لطمه بزنند
سرپرست تیم فوتبال استقلال می گویدحاشیه سازان 

نمی توانند به تیم لطمه ای بزنند.

بازگشت دریس به پیکان پس از توافق مالی
محمد دریس- دروازه بان پیکان که با این باشگاه 
با تصمیم  و جدا شد  مالی خورد  اختلاف  به 
ادامه  تیم  این  در  را  برگشت و کارش  کادرفنی 

خواهد داد.

خشم آرسنال از تماشای وضعیت تأسف بار اوبامیانگ 
در خاک گامبیا

ماجرای جنجالی سفر اخیر اعضای تیم ملی فوتبال گابن 
به گامبیا برای بازی در مرحله انتخابی جام ملت های 

آفریقا خشم مسئولان باشگاه آرسنال را در پی داشته است.

اینتر در تلاش برای معاوضه اریکسن با بازیکنی دیگر 
ایتالیایی »کوریره دلو اسپورت« خبر داد؛  روزنامه 
جدید  تیمی  یافتن  برای  تلاش  در  اینتر  باشگاه 
برای کریستین اریکسن است که احتمالاً انتقال این 
هافبک دانمارکی در جریان معاوضه با یکی از این هافبک ها 
یعنی لئاندرو پاردس، گرانیت ژاکا و یا فِرد صورت خواهد گرفت.

پیرلو خواهان به خدمت گرفتن لوکاتلی شد
باشگاه یوونتوس همچنان نسبت به خدمت گرفتن 
مانوئل لوکاتلی علاقه مند است و در نظر دارد در 
تابستان 2021 شانس خود را برای به خدمت گرفتن 

این هافبک ایتالیایی امتحان کند.

شب  البرز«  »گل ریحان  تیم  اردوی  از  خبر  عجیب ترین 
گذشته مخابره شد! باز هم تغییر در کادرفنی و جایگزین 

جدید سرمربی خبرسازتر از اصل خبر جابه جایی بود.
با اعلام باشگاه گل ریحان و با تصمیم مدیرعامل اقتصاددان 
و تحلیلگر مسائل غرب -امیری سوادکوهی- که کمتر از 
یک ماه پیش به عنوان سرمربی این تیم در لیگ دسته اول 
انتخاب شده بود برکنار و »میثم منیعی« به عنوان سرمربی 

جدید اعلام شد.
منیعی که اواسط فصل گذشته سکاندار گل ریحان شده 
بود و به علت آنچه که »کسب نتایج ضعیف« عنوان شده 
بود از این تیم کنار گذاشته شد. اکنون این تغییرات در 
شرایطی صورت می گیرد که تنها چند روز تا آغاز فصل جدید 
مسابقات باقی مانده و مشخص نیست علت این برکناری و 

همکاری مجدد با منیعی چیست!
این اتفاق تاکیدی بر دغدغه های نگارنده و این رسانه بر 
عدم ثبات در تصمیم گیری و تصمیمات بی پایه و اساس در 
این باشگاه در ایامی که گذشت است، بدین نحو که پس از 
پایان فصل گذشته هر روز یک نفر به عنوان گزینه ی هدایت 
این تیم و هر هفته یک مربی به عنوان سکاندار گل ریحان 

در لیگ پیش رو معرفی می شد. از »فرشاد فلاحت زاده« 
بود که  اسامی  لطیفی«  تا »علی  و »اصغر مدیرروستا« 
مطرح می شد اما به یک باره نامی کم آشنا به اسم »امیری 

سوادکوهی« به عنوان سرمربی معرفی شد!
شاید بر انتخاب این مربی نقدهای بسیاری وارد بود اما 
با علم براینکه می دانیم گل ریحان بودجه ای برای هزینه 
ندارد و نتایجی که این مربی در سه دیدار دوستانه ی خود 
یعنی سه پیروزی آن هم با استفاده از بازیکنان گم نام، این 
تصمیم دوباره ی آقای مدیرعامل اقتصاددان و تحلیلگر را آن 

هم در این بازه ی زمانی عجیب تر از عجیب می کند.
از  سوادکوهی  جدایی  باعث  عاملی  »چه  اینکه  شاید 
این  تامین منابع مالی  راه  در  بتوان  را  شده«  گل ریحان 
باشگاه دانست! راهکاری که مدیرعامل این باشگاه به عمد 
شفاف سازی نمی کند تا اذهان عمومی روز به روز با چاشنی 

تصمیمات »علی اصغری« )!( آقایان آلوده تر شود.
اما به هرشکل اینکه چرا »میثم منیعی« مجددا به عنوان 
آقای  که  پرسشی  ست  شد،  معرفی  تیم  این  سرمربی 
مدیرعامل باید پاسخگو باشد! مدیرعاملی که البته جایگاه 
ثبت  و  مجمع  در  نامش  عدم ثبت  به واسطه  خودش 
شرکت ها دقیقا مشخص نیست! چرا که در صورتجلسه ثبت 
شرکت ها هنوز هم آقای »حمزه لویی« به عنوان مدیرعامل 
قانونی باشگاه ثبت شده است. حمزلویی که با دستور 

قضایی چندان خبری از سرنوشت وی نداریم!
در این شرایط نگارنده پاسخ این پرسش را با کنار هم 
گذاشتن تکه های پازل مثل حکم انتصاب »همسر میثم 
باشگاه گل ریحان  ورزش بانوان  مشاور  به عنوان  منیعی« 
آن هم در شرایطی که این تیم هیچ فعالیتی در زمینه ی 

و  میثم  آقا  برکناری  زمان  در  اما  ندارد!  ورزش بانوان 
حضور همواره ی وی در دفتر باشگاه آن هم در زمانی که 
هیچ مسولیتی ندارد و حشر و نشرش با آقای مدیرعامل و 
همراهی و عدم اعتراض به روند جذب درآمدی دلیل اصلی 

باشد.
نفهمیدیم  آخر  که  مدیرعامل جوان  امیدواریم  پایان  در 
توانست جشن عروسی خود را برگزار کند یا نه پس از حل 
مشکلات غرب وحشی و تحلیل آمریکا در دوران »پسابایدن« 
در شبکه ی خبر بتواند تصمیمات درستی برای این تیم 
لیگ یکی بگیرد! و البته مشاورانی در کنارش داشته باشد 
که تحلیل های درستی از عواقب تصمیاتش به وی متذکر 
شوند! نهایتا اینکه ما هم در عروسی وی دعوت شویم! البته 
اگر دیر نشده باشد. نهایتا با توجه به شنیده ها که متاسفانه 
حاکی از ابتلای دکتر رضایی به ویروس منحوس کرونا و 
بستری شدن ایشان در بیمارستان دارد، عمیقا خواستار 

تندرستی و سلامتی هرچه سریع تر برای او هستیم.

حرف آخر

آقای مدیرعامل شما در »تصمیم« و »تحلیل« به جاده خاکی زده ای!

»گل ریحان« یا  »غرب وحشی«؟

توحید  وانشانی

  نویسنده و روزنامه نگار
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